

【糖果技术研讨会邀请函】

Seminar of Confectionery Technology

凝胶和包衣糖果全球趋势

The trends of Jelly and Pan-Coated Candy in Worldwide Market

The poster features a dark green background with a large, stylized purple '8' shape. The text is arranged as follows:

- Top left: **norevo** logo in white.
- Top right: **研讨会** (Seminar) in large white characters.
- Below the seminar title: **凝胶和包衣糖果 全球趋势** (Jelly and Pan-Coated Candy Global Trends) in white.
- Below the title: **The trends of Jelly and Pan-Coated Candy in Worldwide Market** in white.
- Large vertical text on the left: **邀请函** (Invitation) in large white characters.
- Large date on the right: **03 / 22** in white.
- Bottom left: A QR code with a small white arrow pointing down to it.
- Bottom right: Venue information in white: **上海虹桥维景酒店** (Metropark Hotel Hongqiao Shanghai) and **(上海市青浦区徐民路299弄1号)** (No. 1, Lane 299, Xumin Road, Qingpu District, Shanghai).



诺瑞沃（苏州）食品有限公司
NOREVO (Suzhou) Food Co., Ltd.

前言 Foreword

在诺瑞沃集团（NOREVO GmbH）总部的支持下，诺瑞沃（苏州）食品有限公司联合德国知名糖果巧克力研发机构 D&F Sweets GmbH 将于 FIC 2024 展会期间（3 月 22 日）举办关于“凝胶和包衣糖果全球趋势”的研讨会，会议聚焦凝胶软糖和包衣产品的关键工艺技术，并介绍当今全球糖果市场的流行趋势。

With the support of NOREVO GmbH, Norevo (Suzhou) Food Co., Ltd. and D&F Sweets GmbH, a well-known German candy and chocolate research and development institution, will hold a seminar on "The trends of Jelly and Pan-Coated Candy in Worldwide Market" in FIC 2024 (March 22nd). The seminar focus on the process technology and the global market development tendency of jelly candy and coated candy.

时间 Time

2024 年 3 月 22 日/March 22, 2024

地点 Address

上海虹桥维景酒店（上海市青浦区徐民路 299 弄 1 号）

Metropark Hotel Hongqiao Shanghai

(No.1, Lane 299, Xumin Road, Qingpu District, Shanghai)

议程 Agenda

8:20-8:40	签到/Sign-in
9:00-11:50	研讨会/Seminar
12:00-13:00	自助午餐/Buffer lunch
13:10-15:30	研讨会/Seminar

D&F Sweets GmbH 专家介绍

Expert Introduction of D&F Sweets GmbH

诺瑞沃（苏州）食品有限公司 苏省苏州市高新区鸿禧路 32 号 F-10 #, 邮编 215151 Tel: 0512-62913966
NOREVO (Suzhou) Food Co., Ltd. F-10 Building, No.32, Hongxi Road, High-tech Zone, www.norevo.cn
Suzhou City, Jiangsu Province, 215151, P.R. China





Dr. Anne Sauer

D&F 总经理/D&F Sweets GM

专长：蛋白质&能量棒(Protein & Bars)



Christof Ruettgers

高级应用专家/Senior Application Specialist

专长：包衣糖果&巧克力(Dragees & Chocolates)

参会方式 Attend the Meeting

1、诺瑞沃(苏州)和 D&F Sweets 诚邀糖果行业各位领导和专家参加此次研讨会，共同商讨糖果技术和市场发展趋势。请参会嘉宾于 2024 年 3 月 10 日前通过下方二维码或链接报名。（因场地有限，报名从速）

Norevo (Suzhou) and D&F Sweets sincerely invite leaders and experts of the candy industry to attend the seminar to discuss the technology and market development tendency of candy. Please register with the QR code below or click the link before March 10, 2024.

<https://forms.office.com/r/MAJJtMzNAK>



2、本届研讨会语言为英语（中文翻译）。

The languages of this seminar are English（with Chinese Interpretation）.

会议费用 Meeting Expenses

本次研讨会免费，并提供中午自助餐。往返交通及住宿费用自理。

This seminar and buffet lunch is free. The travel expenses and hotel accommodation are in charge by the customers.

